
PROTOKÓŁ Nr  0012 .6.3.2011 
z posiedzenia  

Komisji Kultury i Sportu 
w dniu 24 marca 2011r.  

 
Miejsce posiedzenia  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia  godz. 15.00 – 16.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 

 
3. Zapoznanie się z informacją na temat klas sportowych i dyskusja 

na ten temat.  
 

4. Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 
użytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LXIII/789/2010 z dnia 28 
października 2010r. W sprawie „Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w 
art.3.ust.3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2011”,  

• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju,  

 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 17 lutego 2011 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak powitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  
za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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Ad. 3 
 
Zapoznanie się z informacją na temat klas sportowych i dyskusja na ten 
temat.  
 
Agnieszka Maruszewska 
 - Przedstawiła informację dotycząca klas sportowych. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakie są środki finansowe jeżeli chodzi o SKUU dla klas sportowych? 
 
Agnieszka Maruszewska 
 - Według naszego zarządzenia SKUU kwota jest powiększona i wynosi 120% na 
ucznia klasy sportowej. Miasto dofinansowuje klasy sportowe i np. SKUU dla 
szkoły podstawowej wynosi 5569 zł 20 groszy rocznie, dla gimnazjum 5830 zł  
80 groszy, w liceum ogólnokształcącym 6103 zł 20 groszy. Miasto w szkołach 
podstawowych dopłaca około 400 zł, w gimnazjum 491 zł, w liceum 698 zł.  
  
Andrzej Matusiak 
 - Subwencja z Państwa jest większa? 
  
Agnieszka Maruszewska 
 - Tak, jest zwiększona ale mimo to miasto dokłada do dokształcenia.  
  
Andrzej Matusiak 
 - Czy są problemy z utworzeniem klasy sportowej? 
  
Agnieszka Maruszewska 
 - Nie powinno być problemów. Klasy sportowe nie są oddziałami obowiązującymi 
w szkołach. Dyrektor żeby uzyskać zgodę na utworzenie klasy sportowej musi 
zwrócić się z wnioskiem do Pana Prezydenta i spełnić warunki określone w 
Rozporządzeniu. Między innymi jest taki zapis , że warunkiem utworzenia klasy 
sportowej oraz szkoły mistrzostwa sportowego jest posiadanie obiektów lub 
urządzeń sportowych niezbędnych dla realizacji szkolenia sportowego. Szkolenie 
sportowe może odbywać się na obiektach innych podmiotów. Dyrektor decydując 
się na uruchomienie takiej klasy musi spełnić wszystkie warunki wynikające z 
Rozporządzenia.  
  
Ogiegło Janusz 
 - Jak w klasach sportowych tańca towarzyskiego kształtuje się ilość dziewczyn 
do chłopców. Czy jest to mniej więcej równo? 
  
Agnieszka Maruszewska 
 - Trzeba wziąć pod uwagę, że jest to taniec towarzyski, ale jest to wersja 
sportowa.  
  
Ogiegło Janusz  
 - W większości klas sportowych mamy klasy sportowe z piłką siatkową 
chłopców. Czy nie powinniśmy bardziej zachęcać dziewcząt do uczestnictwa w 
klasach sportowych o profilu siatkówka? 
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Rosińska Iwona 
 - Chciałam dodać, że w ZS nr 13 powstał UKS piłki nożnej dziewcząt. Po 
otwarciu hali myślimy o rozszerzeniu oferty o piłkę ręczną dla dziewcząt.  
  
Andrzej Matusiak 
 - W większości uczniowie klas sportowych są członkami klubów sportowych. 
Sukcesy , które były podawane traktowane są jako sukcesy klubów.  
  
Płaczek Adam 
 - Jest to wszystko powiązanie. Współpracujemy z klubami sportowymi. SP nr 10 
współpracuje ze szkółka piłkarską MOSIR. Nabory odbywają się w MOSIR. Do 
klas sportowych chłopcy przychodzą w klasie IV. Jeżeli uczeń jest powołany do 
reprezentacji Polski to są to wspólne sukcesy zarówno szkoły jak i szkółki 
piłkarskiej. Będę występował o powstanie klasy sportowej o profilu pływanie.  
  
 Lach Robert 
 - Jeżeli chodzi o osiągnięcia sportowe to dziewczęta zdobyły medale na 
igrzyskach młodzieży w Lesznie. Jest to sukces oświaty a nie klubu.  
  
Toborowicz Anna 
 - Czy ma Pan rozeznanie jak uczniowie radzą sobie z nauką w klasach 
sportowych w szkole w Szerokiej? 
  
Lach Robert 
 - Na ostatniej konferencji Rady Pedagogicznej usłyszałem , że uczniowie z 
matematyki w klasie sportowej są powyżej średniej. Więcej nie potrafię 
powiedzieć.  
  
Langosz Barbara 
 - W skład ZS nr 11 wchodzi szkoła podstawowa oraz gimnazjum. W szkole klasy 
sportowe istnieją od bardzo dawna. Szkoła ma zawsze wysokie wyniki. Są to 
wyniki powyżej średniej w mieście.  
  
Rosińska Iwona 
 - Jaka jest liczebność uczniów w klasach sportowych? 
  
Maruszewska Agnieszka 
 - W momencie tworzenia powinno być 20 osób.  
  
Rosińska Iwona 
 - W szkole mistrzostwa sportowego nie ma konkretnej liczby uczniów? 
  
Maruszewska Agnieszka 
 - W SMS są inne prawa muszą być uczniowie o zbliżonym poziomie sportowym.  
  
Włodarek Piotr 
 - Czy wymiar godzin sportowych w klasach sportowych jest co najmniej 10 
tygodniowo? 
  
Agnieszka Maruszewska 
 - Obowiązkowy wymiar godzin w klasach sportowych wynosi co najmniej 10.  
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Rosińska Iwona 
 - Rozmawiałam z Panem Prezydentem o możliwości powstania Ligii piłki ręcznej. 
Wiem, że na 99% taka liga w mieście powstanie. Czekamy na otwarcie hali.  
  
Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć jak wygląda sytuacja klasy sportowej w szkole podstawowej 
nr 20? 
  
Górska Elżbieta  
 - Od10 lat prowadzę klasy sportowe o profilu pływanie przy współpracy z klubem 
działalności podwodnej Nautillius. Uczę pływać od podstaw. Mamy problem 
basenowy. Zgodnie z uchwałą Rady Miasta dla szkół podstawowych udostępniony 
jest basen przy ZS nr 6. Wiele razy zwracaliśmy się z prośbą o możliwość 
korzystania z basenu Laguna, ale zgodnie z uchwałą Rady Miasta Pani Dyrektor 
MOSIR nie może przydzielić nam basenu Laguna. Chcielibyśmy , aby zaszły 
zmiany w uchwale. Proponujemy, aby w pierwszej kolejności z basenu mogły 
korzystać klasy o profilu pływanie. Basen jest zagospodarowany przez ZS nr 2  i 
ZS nr 3. ZS nr 2 ma 12 godzin, ZS nr 3 ma 18 godzin a pozostałe szkoły  mają 
po 10 godzin. Rozmawiałam z nauczycielami ZS nr 3 i mówią, że mają problem z 
frekwencją na tym basenie. W ZS nr 6 jest problem innego rodzaju. Basen 
dopiero możemy zarezerwować  w momencie gdy ZS nr 6 ma ułożony plan lekcji. 
Plan lekcji układany jest do 20 września. Otrzymujemy pisma, że po 20 września 
otrzymamy informację kiedy są wolne godziny basenowe. Jeżeli chodzi o moją 
osobę to nigdy nie miałam problemu z wcześniejszym zarezerwowaniem basenu. 
Są skargi rodziców, że basen jest nieczysty. Twierdzę, że jest to nie prawdą. 
Basen jest po prostu mało estetyczny.  
  
Maruszewska Agnieszka 
 - Dyrektor jak tworzy klasę sportową musi podać miejsce i bazę na cały cykl 
kształcenia. Trzeba zapewnić zaplecze sportowe od 4 do 6 klasy. Jeżeli jest baza 
zapewniona to wówczas Prezydent Miasta wydaje zgodę na utworzenie klasy 
sportowej. Jeżeli nie ma warunków to nie tworzy się klasy sportowej.  
  
Górska Elżbieta 
 - Zakładając klasę sportową pod względem formalnym musieliśmy złożyć pełną 
dokumentację. Bardzo dobrze pracuje mi się w ZS nr 6 tylko , że jeżeli mamy 
drugi basen i można go wykorzystać dla szkół podstawowych to uważam, że 
najmłodszym dzieciom powinno się stworzyć lepsze warunki.  
  
Rodzic 
 - Szanowni Państwo, dzieci mają choroby skóry z powodu korzystania z basenu. 
Często zajęcia na basenie są odwołane i dzieci przesiadują na świetlicy.  
  
Jerzy Maduzia 
 - Każdy dobrze wie w jakim stanie jest basen. Jako dyrektor szkoły staram się, 
aby warunki  na basenie były jak najlepsze. Wysyłałem pisma do UM z prośbą o 
remont basenu. Na bieżąco prowadzę dokumentację odnośnie czystości wody. Co 
najmniej co miesiąc mamy kontrolę wody. Na basenie są stare pompy , które 
często się psują w związku z tym raz na jakiś czas basen jest zamykany.  
  
Rodzic 
 - Na basenie jest za dużo chloru. Moja córka często skarży się na ból głowy.  
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 Jerzy Maduzia 
 - Wiem, że basen odbiega od standardów europejskich  , ale staram się żeby 
było czysto.  
  
Rodzic 
 - My nie skarżymy się na Pana. Chcielibyśmy stworzyć dzieciom dobre warunki 
do pływania.  
  
Jerzy Maduzia 
 - Jeżeli woda w basenie byłaby brudna to musiałbym basen zamknąć. Uważam, 
że woda w basenie jest czysta.  
  
Górska Elżbieta  
  - Proszę Państwa, jestem codziennie na basenie i nie dam złego słowa 
powiedzieć na temat czystości na basenie. Panie co godzinę sprzątają basen.  
  
Maduzia Jerzy 
 - Wiemy wszyscy, że basen wymaga remontu, ale jest to bardzo duży koszt. 
Mam nadzieje, że dojdzie do remontu basenu.  
  
Rosińska Iwona 
 - Szanowni Państwo moje dzieci też pływają na basenie i nigdy nie miały 
żadnych chorób skórnych. Na basenie jest czysto i jestem zadowolona z zajęć na 
basenie.  
  
Norbert Małolepszy 
 - Czy były szacowane koszty remontu basenu? Chciałabym zasugerować, aby z 
basenu szkolnego nie robić cudów. Słyszałem , że był projekt remontu basenu , 
który mówił o utworzeniu na basenie sauny, jakuzi. Osobiście jestem przeciwny 
tworzeniu tego typu rzeczy na basenie.  
  
Maduzia Jerzy 
 - Problem basenu to niecka basenowa oraz pompy. Koszt ok. 12 mln. zł.  
  
Ogiegło Janusz 
 - Prędzej czy później remont basenu musi nastąpić. Jak znalazłyby się pieniądze 
to warto byłoby wybudować Aqua Park.  
  
Małolepszy Norbert 
 - Dziwię się Szanowni Państwo, że przez lata nie pozyskaliśmy środków 
zewnętrznych. W ościennych miejscowościach takie możliwości były i miasta to 
wykorzystały.  
  
Andrzej Matusiak 
 - Były składane wnioski odnośnie remontu basenu. Jako Komisja Kultury i 
Sportu przygotujemy wykaz zadań, które w pierwszej kolejności powinny być 
wykonane, ale w dużej mierze zależy to od środków.  
  
Górska Elżbieta 
 - Chciałam się zwrócić do Państwa z prośbą o przyjrzenie się problemowi 
basenu.  
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Florek Zofia 
 - W wakacje do każdej szkoły wysyłamy pismo z prośbą o określenie ilości 
godzin wychowania fizycznego szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. 
Godzin jest dwa razy więcej. Na basenie laguna głębokość wynosi od 1.30 do 
3.70 metra.  
  
 Toborowicz Anna 
 - Przypominam, że składaliśmy bardzo dużo wniosków odnośnie remontu basenu 
przy ZS nr 6. Chciano sięgnąć po środki zewnętrzne , ale wniosek został 
odrzucony.  
  
Baradziej Krzysztof 
 - Panie Radny Jastrzębie jest liderem jeżeli chodzi o pozyskiwanie środków UE. 
Proszę nie mówić, że Pan ubolewa, że nic nie zrobiono w związku z remontem 
basenu. Pana ubolewanie jest nie na miejscu. Radzę, aby najpierw zapoznał się 
Pan z tematem.  
  
Małolepszy Norbert 
 - Wiem, że Jastrzębie jest jednym z liderów jeżeli chodzi o pozyskiwanie 
środków UE. Nie miałem na myśli, że nie było składanych wniosków w związku  z 
remontem basenu. Ubolewam jako mieszkaniec , że się nie udało tego 
zrealizować. Taka była moja intencja.  
  
Bardziej Krzysztof 
 - Zdajemy sobie sprawę, że remont basenu musi nastąpić. Przypominam, że 
realizujemy potężne inwestycje. Kończymy halę, zaczynamy Drogę Główną 
Południową. Jeżeli tylko uwolnią się jakieś środki to basen jest w pierwszej 
kolejności do remontu.  
  
Andrzej Matusiak 
 - Dużo szkół chciałoby korzystać z basenu , a nie mają takiej możliwości. Muszą 
korzystać odpłatnie z basenów w ościennych miastach. Dziękuję Państwu za 
przybycie.  
  
Ad. 4 
 
Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043,  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/2010 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 28 grudnia 2010r. w sprawie budżetu 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
1. 
 
 

• projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 
użytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LXIII/789/2010 z dnia 28 
października 2010r. W sprawie „Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w 
art.3.ust.3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2011”,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Kierownik Referatu ds. 
Organizacji Pozarządowych – Katarzyna Brzoza. Poinformowała, że w związku ze 
zmianami w strukturze organizacyjnej Urzędu Miasta zaistniała konieczność 
wprowadzenia zmian w „Programie współpracy z organizacjami pozarządowymi i 
innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2011”, dotyczących składu komisji 
konkursowych do opiniowania ofert na realizację zadań publicznych Miasta          
w ramach otwartych konkursów ofert. Skład Komisji  dostosowano do stanu 
faktycznego. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

• projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji – Zofia Florek. Poinformowała, że zmiany dotyczą 
pisowni Miasta „Jastrzębie-Zdrój” z myślnikiem oraz dostosowania treści statutu 
zgodnie z ustawą o sporcie.  

 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Andrzej Matusiak 
  - Zanim przejdziemy do następnego tematu oddaję głos Pani Urbańskiej Annie, 
która przybyła na posiedzenie komisji. Mieszkam w Jastrzębiu-Zdroju od 30 lat. 
Mam sprawę, która leży mi na sercu od dłuższego czasu i wielu osobom w tym 
mieście. Chodzi mi o stary budynek byłego Sądu na ul. 1 Maja, który od 
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dłuższego czasu niszczeje. Okazuje się, że miasto sprzedało nieruchomość. 
Uważam, że nadszedł czas na to, żeby mieszkańcy miasta nie musieli się 
wstydzić za ten budynek. Nikt nie robi nic, żeby cokolwiek wyjaśnić. Napisałam 
oficjalne pismo do Pana Prezydenta, aby coś z budynkiem byłego Sądu zrobić. W 
tej chwili prawdopodobnie miasto nie ma żadnych środków nacisku na  
właściciela. Czy może  Państwo coś w tej sprawie zrobić? 
 
Krzysztof Baradziej 
 - Budynek został ok. 2 lat temu  sprzedany w imieniu Skarbu Państwa za zgodą 
Wojewody. Został ogłoszony przetarg. Cenę do przetargu wynikającą z operatu 
obniżono o 50%. Zgłosiła się firma z Chorzowa Belg-Centrum. Po przetargu  
pytałem przedstawiciela firmy jakie są zamiary firmy odnośnie budynku. 
Przedstawiciel powiedział, że firma nie chce prowadzić działalności handlowej 
tylko chcą budynek wyremontować i wżynając na biura, kancelarie adwokackie, 
ewentualnie na dole będzie gastronomia, restauracje. 3 miesiącu temu napisałem 
do firmy odnośnie remontu. Firma przysłała koncepcję zagospodarowania. Ładnie 
to wygląda na zdjęciach. Remont budynku będzie musiał odbywać się pod 
nadzorem konserwatora zabytków. Mam nadzieje , że w tym roku remont się 
rozpocznie.  
 
Urbańska Anna 
 - Dobrze byłoby , aby Pańskie oświadczenie znalazło odzwierciedlenie na piśmie 
, abyśmy mogli się odwołać. Nie uważam, żeby nie było żadnych środków, które 
mobilizowałyby prywatną firmę do  wykonania remontu, jest to zabytek.  
 
Krzysztof Baradziej 
 - Jeżeli będzie Pani chciała odpowiedź na piśmie to jak najbardziej taką 
odpowiedź Pani otrzyma. Nie bardzo rozumiem od czego miałaby się Pani 
odwoływać. Zapewniam Panią , że nie ma środków prawnych , aby zmusić 
prywatnego właściciela do remontu prywatnego budynku. Gdyby budynek 
zagrażał życiu, zdrowiu to mógłbym wymusić na właścicielu zabezpieczenie i 
usunięcie zagrożenia.  
 
Urbańska Anna 
 - To jest budynek zabytkowy. Myślę, że wojewódzki konserwator zabytków jest 
jakąś instancją odwoławczą i wydaje mi się, że mógłby jakieś naciski wywrzeć.  
 
Krzysztof Baradziej 
 - W kompetencji wojewódzkiego konserwatora zabytków jest to, aby podczas 
remontu budynku została zachowana architektura. Nie ma konserwator zabytków 
żadnych instrumentów prawnych , aby zmusić do remontu właściciela  budynku.  
 
Urbańska Anna 
 - Dziękuję bardzo.  
 
 
Ad. 5 
  
Wolne głosy i wnioski 
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Wniosek Radnego Małolepszego: 
  
 Komisja wnioskuje o realizację w 2011 roku zadania pn.: budowa na terenie 
Jastrzębia-Zdroju 4 miejsc rekreacyjno- sportowych o charakterze siłowni na 
wolnym powietrzu. Tego typu miejsca to ukłon w stronę mieszkańców miasta, 
zarówno dzieci , młodzieży , seniorów, aby zaproponować możliwość spędzania 
wolnego czasu w tak pozytywny i atrakcyjny sposób.  
Proponowane miejsca do usytuowania tego typu fitness-parków w naszym 
mieście to: 
1. teren przy boisku ze sztucznej nawierzchni „Blisko Boisko” administrowanym 
przez MOSIR przy ul. Katowickiej, 
2. Jar południowy przy ul. Wielkopolskiej, 
3. dogodne miejsce między osiedlami Barbary i Arki Bożka – sąsiedztwo ulic 
Turystycznej i Zielonej,  
4.teren kąpieliska – osiedle Zdrój. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek głosami: za -  7, przeciw- 0, 
wstrzymujących się - 0. 
  
 Wniosek Komisji: 
 
Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie Miasta środków finansowych na 
remont basenu przy Zespole Szkół nr 6 w Jastrzębiu-Zdroju.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek głosami: za-  7, przeciw -  0, 
wstrzymujących się - 0. 
  
Andrzej Matusiak zapoznał Radnych ze sprawozdaniem Komisji Kultury i Sportu 
za 2010 r.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
 Piotr Włodarek 
 - Myślałem, że na dzisiejsze posiedzenie komisji zostaną zaproszeni Dyrektorzy 
klas sportowych, którzy by nam przybliżyli funkcjonowanie klas sportowych.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W poprzedniej kadencji komisja była  w ZS nr 5 gdzie zapoznawała się z pracą 
klas sportowych o profilu piłka nożna jak również gościła w szkole mistrzostwa 
sportowego. Jeżeli chciał Pan, aby zaprosić dyrektorów to należało przyjść do 
mnie wcześniej i tę kwestię uzgodnić.  
 
Piotr Włodarek 
 - Nie widziałem, że muszę w ten sposób uzgadniać to z Panem.  
 
Ogiegło Janusz 
 - Zawsze Radny może zaproponować temat, który go interesuje i możemy się 
tematem zająć.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Przy konstruowaniu planu pracy proszę zwrócić uwagę kogo chcemy na 
komisję zaprosić.  
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Ad. 6 
 
Protokół został podjęty głosami: za -  7, przeciw - 0, wstrzymujących się 
-0. 
  
Ad. 7 
  
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
  
  
Protokołowała                                                               Przewodniczący Komisji 
                                                                                     Kultury i Sportu 
Monika Dulewicz                                                            ANDRZEJ MATUSIAK  
  

  

  

  

 
 
 
 
 
 
 

 


